



**4★ Hotel
Throughout**

Tour Code: SPA13D

13D10N Spain & Portugal

Tour Highlights :

SPAIN:

Barcelona

- Montjuic Hill
- Gothic Quarter
- Plaza Catalonia
- Eixample District
- Sagrada Familia Church
- Las Ramblas
- La Roca Village Shopping Outlet

Madrid

- Cervantes Monument
- Plaza Espana
- Puerta del Sol, Gran Via
- Cibeles Fountain
- Bullfighting Museum

Segovia

- Roman Aqueduct

Salamanca

- Plaza Mayor
- Salamanca University
- The Cathedral

Seville

- Plaza de Espana
- Seville Cathedral
- Giralda Tower

Granada

- Alhambra Palace
- Water Gardens of Generalife

Guadix

- Cave Museum Immaculate

Valencia

- Mercado Central
- La Lonja De La Seda

PORTUGAL:

Fatima

- Shrine of Fatima
- Chapel of Apparitions
- Berlin Wall Monument

Lisbon

- Jeronimo's monastery
- Monument of Discoveries
- Belem Tower

Day 1 SINGAPORE → MADRID

Assemble at Singapore Changi Airport for your flight to Madrid, the capital and largest city of Spain!

Day 2 MADRID (Tapas Dinner)

Upon arrival, visit **Museo Torino**, the bullfighting museum opened since 1931 that also features the bullring once held for bullfighting races. Afterwards, continue to the **Cervantes Monument** in **Plaza Espana**, **Puerta del Sol**, **Gran Via** and Madrid most famous fountain – the **Cibeles Fountain**. After dinner, check-in to hotel for a well-deserved rest.

Day 3 MADRID (Breakfast)

Today is free at leisure for you to explore Madrid on your own. Alternatively, you may consider to participate in an optional tour to **Toledo**, the former capital of medieval Spain including a visit to the 13th century **Gothic Cathedral** where we will see EL Greco masterpieces of Santo Tome. Afterwards, return to Madrid and proceed to **Las Rozas Village Outlet** for a shop till you drop experience.

Day 4 MADRID – SEGOVIA - SALAMANCA (B, Suckling Pig Lunch)

After breakfast, head on to Segovia for excellent photo opportunities of the 2000 years old **Roman Aqueduct** which runs through the city. Be treated to a very authentic lunch as we savour the famous succulent **roast suckling pig lunch**. Continue to the golden city of Salamanca and see the handsome arcaded **Plaza Mayor**, **Salamanca University** and **The Cathedral**.

Day 5 SALAMANCA – FATIMA (Portugal) – LISBON (B/Seafood D)

This morning, we'll drive across the Portuguese border to reach Fatima for a visit to the **Shrine of Fatima**, which commemorates the miraculous appearance of the Virgin Mary to three children in 1917. Photo stop at **The Chapel Of Apparitions** and **Berlin Wall Monument**. Then, we leave the Serra d'Aire Mountains for Lisbon, the capital of Portugal.

Day 6 LISBON (B, Tea Break)

Today, begin your Lisbon sightseeing with photo stops to the **Monuments of Discoveries** and the **Belem Tower**. Then, continue to **Jerónimo's Monastery** and Don't miss the Portuguese traditional pastry 'Custard Tarts'. You may want to take an optional excursion to the little charming fishing village of **Cascais**, **Sintra** and the most western point of continental Europe **Cabo Da Roca**.

Day 7 DAY 7 LISBON – SEVILLE (Spain) (B, Hotel Buffet D)

This morning, we will cross the border back to Spain and continue to the capital of Andalusia region – Seville, site of the 1992 World Expo. The city was influenced by the Moors who dwelt in this area for 700 years. View **Plaza De Espana**, one of the most beautiful building at Seville, the 15th century **gothic Cathedral**, burial place of Christopher Columbus and the **Giralda Tower**, gem of Islamic art.

Day 8 SEVILLE – GRANADA (B, Hotel Buffet D)

After breakfast, travel inland to Granada, capital of the Moorish Kingdom of Spain until the Moor's defeat in 1492 and gaze at the religious splendence of Albaicin to witness a diverse architectural tableau and enjoy panoramic views of the **Alhambra Palace**. You may consider to participate in an optional tour to **Mijas** - a typically Andalusian white-washed village located at a mountain side about 450m above sea level, in the heart of the costa del sol region.

Day 9 GRANADA – GUADIX – VALENCIA (B, Seafood Paella Dinner)

Drive over Mora Pass and enjoy the view of Sierra Nevada. The town of **Guadix** has very interesting feature as almost half of the inhabitants live in **cave houses**. Visit the **Cave Museum Immaculate**, a cultural and educational visit in purullena located in one of the main sites of cave houses of Guadix region. Continue travel to Valencia, the third largest city in Spain and pass the **Tower Of Serrano** and **Cuarte** and the Arts and Sciences then to famous landmark **La Lonja de la Seda**, a Gothic-style building that was declared a UNESCO World Heritage Site. If time allows, experience the hustle and bustle of **Mercado Central**. This huge iron, glass and tiled Art Nouveau building opened in 1928 and is one of the largest and most attractive markets in Europe. Tonight, savour Spain **Seafood Paella Dinner**.

Day 10 VALENCIA – BARCELONA (B / Chinese D)

This morning, enjoy a leisure drive heading towards **Barcelona** and upon arrival proceed to the **Gothic Quarter** and marvel at the middle age buildings that enhance the city's uniqueness. Head to **Montjuic Hill** for a panoramic view of the city and tour the modern **Eixample District** and view Guadi famed **Sagrada Familia Church**. Afterwards, head on to Spain's largest department store chain-El Corte Ingles which features a diversity of current selections for a wonderful shopping experience. Later, enjoy exploring **Las Ramblas**- lively pedestrian promenade stretching from **Plaza Catalonia** to the harbour where you can get branded items such as Loewe, Chanel, Gucci, etc.

Day 11 BARCELONA (B)

Today is free at leisure for you to explore Barcelona on your own. Alternatively, you may consider to participate in an optional tour to **Montserrat**, a beautiful multi-peak mountain with dramatic rock formations and later visit **La Roca Village** for the **Chic Outlet Shopping**, where you will find past season collections from the world's leading Spanish and international luxury fashion and lifestyle brands.

Day 12 BARCELONA → SINGAPORE (B)

Bid farewell to Barcelona today and do some last-minute shopping (if time permits) before you transfer to the airport for your flight home.

Day 13 SINGAPORE

Hope you have a pleasant journey with Hong Thai Travel.

*Note: Due to local or religious festivals, unforeseen circumstances and weather conditions, the sequence of itinerary may need to be changed or alternative sites substituted at short notice.*Hotels subject to final confirmation. Should there be changes, customers will be offered similar accommodations as stated in this list.



全程
4*酒店

13 天西班牙+葡萄牙之旅

团号: SPA13D

行程特色：

西班牙

巴塞罗纳

- 蒙洋山
- 歌德旧区
- 加泰隆尼亚广场
- 圣家堂
- 堂兰布拉大街
- 拉罗卡时尚精品购物村

马德里

- 塞万提斯纪念碑
- 西班牙广场
- 太阳广场，格兰大道
- 西贝里喷泉
- 斗牛博物馆

塞哥维亚

- 罗马水道

萨拉曼卡

- 市长广场
- 萨拉曼卡大学
- 新旧大教堂

塞维利亚

- 西班牙广场
- 塞维利亚大教堂
- 西拉尔达塔

格纳达

- 阿尔罕布拉宫

瓜地斯

- 洞穴博物馆

瓦伦西亚

- 中央广场

葡萄牙

法蒂玛

- 法蒂玛天主教堂
- 圣母显灵堂
- 柏林围墙

里斯本

- 圣杰洛尼莫斯修道院
- 海洋发现纪念碑
- 贝伦塔

第 1 天 新加坡 → 马德里

聚集新加坡樟宜机场，乘搭豪华客机前往西班牙最大城市兼首都 - 马德里。

第 2 天 马德里 (西班牙小吃晚餐)

抵达后，首先参观自 1931 年以来开放的斗牛博物馆与曾举办斗牛赛事的斗牛场。随后，前往西班牙广场瞻仰西班牙大文豪-塞万提斯纪念碑，然后到马德里人气最高的聚集场所太阳门广场，格兰大道与最著名的西贝里喷泉。晚餐后，送往酒店休息。

第 3 天 马德里 (早)

今日，自由探索马德里。或，您可自费参加我们为您安排前往托莱多之旅 - 西班牙中世纪首都，徒步于其联合国文化组织世界遗产的市区内，参观一座建于13世纪的哥德式教堂，一览圣多美的EL Greco杰作。随后，回返马德里，于拉斯罗萨斯时尚精品购物村购物一番。

第 4 天 马德里 - 塞哥维亚 - 萨拉曼卡 (早/烤乳猪午餐)

早餐后，继续前往塞哥维亚。建于公元 1 世纪的古罗马运水道是伊比利亚半岛最雄伟亦保存最完整的遗迹。随后，享用一顿美味的烤乳猪大餐。接着，我们将抵达 2002 年被评选为欧洲文化之都，坐落在托尔梅斯北岸的萨拉曼卡，留念于市镇广场，萨拉曼卡大学和新旧大教堂。

第 5 天 萨拉曼卡 - 法蒂玛 (葡萄牙) - 里斯本 (早/海鲜晚餐)

今早，驱车越过边界来到葡萄牙，前往第一个城镇，位于中部的朝圣地-法蒂玛。在此，圣母据说在 1917 年显现面容给三位小牧童，因此被当地居民视为天主教徒的朝圣地。我们将经停圣母显灵堂及柏林围墙拍照留念，随后前往葡萄牙首都-里斯本。

第 6 天 里斯本 (早/茶点)

今日，首先前往里斯本海洋发现纪念碑和防御堡垒的贝伦塔。随后，抵达建于 16 世纪的圣杰洛尼莫斯修道院和享用一顿悠闲的下午茶，品尝传统又地道的葡式蛋挞。中午时分，您可考虑自费前往昔日幽静的渔村卡斯凯什、辛特拉及位于欧洲大陆最西端的罗卡角。

第 7 天 里斯本 - 塞维利亚 (西班牙) (早/酒店自助式晚餐)

今早，驱车回返西班牙，继续前往 1992 年举办世界博览会场所的塞维利亚。塞维利亚在摩尔回教徒统治的 700 年间，受到了不少穆斯林艺术与建筑的熏陶。我们在此的观光景点包括包括西班牙广场，15 中古世纪建造的塞维利亚大教堂亦是伟大航海家哥伦布的长眠之地与西拉尔达塔。

第 8 天 塞维利亚 - 格纳达 (早/酒店自助式晚餐)

早餐后，前往格拉纳达内陆，西班牙摩尔人王国首都直至 1942 年摩尔人败战，认识阿尔巴辛的宗教辉煌历史，远眺阿尔罕布拉宫的面貌。您可考虑自费前往米哈斯小镇之旅 - 一座典型的安达卢西亚白色村庄，位于海拔 450 米的山边，坐落在太阳海岸 (costa del sol) 地区的中心。

第 9 天 格纳达 - 瓜地斯 - 瓦伦西亚 (早/西班牙海鲜烩饭晚餐)

越过莫拉山口，我们将欣赏内华达山脉的美景，抵达瓜地斯。此镇有个有趣的现象，那就是当地居民接近一半都居住在山洞里。我们将窥探其中，前往一栋对外开放的博物馆。市内冬暖夏凉的特色是居民选择定居其中的主要原因。自摩尔时期，古人就居住在此洞穴避开暑热的夏天。随后，继续前往西班牙第三大城市瓦伦西亚，经停塞拉诺塔和夸特塔楼以及艺术与科学学院。之后，继而往著名地标丝绸交易所，一座被联合国教科文组织列为世界遗产的哥特式建筑。若时间允许，您可体验中央广场的喧嚣-此座巨大锻铁、玻璃和瓷砖新艺术风格建筑于 1928 年开业，是欧洲最大，最具吸引力的市场之一。今晚，品尝西班牙海鲜烩饭晚餐。

第 10 天 瓦伦西亚 - 巴塞罗纳 (早餐/中式晚餐)

今早，悠闲地前往巴塞罗纳，游览弥漫着浓浓怀旧气息的歌德旧区，一叹其中世纪怀旧建筑，而后驱车登上蒙洋山俯瞰巴塞罗纳全景。随后，前往西班牙最大，选择众多的连锁购物中心 El Corte Ingles 购物一番。接着，前往西班牙现代著名建筑大师安东尼奥高迪的作品圣家堂，并于中午时分抵达巴塞罗纳最热闹的西班牙广场，于市中心热闹的步行长廊堂兰布拉大街徒步悠闲地欣赏这美丽城市。

第 11 天 巴塞罗纳 (早餐)

今日，于巴塞罗纳自由活动。或考虑自费前往我们为您安排的蒙特塞拉特之旅 - 一座美丽的多峰山，拥有引人注目的岩层。游毕后，我们将前往拉罗卡时尚精品购物村，于顶尖的时尚品牌选购高达 60% 折扣的过季商品。

第 12 天 巴塞罗纳 → 新加坡 (早餐)

若时间允许，可自由活动至集合时间，送往机场搭乘豪华客机回返新加坡。

第 13 天新加坡

康泰旅行社祝愿您有个愉快的假期。

注：由于各种无法预知因素，旅行社有权视航班及当地情况更改有关行程次序，并以航空公司及当地接待单位最后安排为准。若中英文行程版本出现不符之处，将以英文版为标准。